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Letos osebni dohodki za 19,37. večji kot lani- 
Povprečje 37.086 dinarjev m nihče pod 20000 din

Za nami so tri četrtine letošnjega leta. Gospodarstveniki se že mrzlično pripravljajo na zaključne 
analize uspešnosti poslovanja, iščejo vzroke za razne pomanjkljivosti ter pripravljajo predloge, ki 
naj bi jih vsebovali načrti za prihodnje leto. V naši organizacijsko-analitski službi je tudi tako. Iz 
številnih analiz, ki smo jih naredili, tokrat objavljamo zanimive ugotovitve o gibanju osebnih do
hodkov v prvih osmih mesecih tega leta.

V prvih osmih mesecih tega leta več kot v letu 1962. Zato je tudi 
je znašal povprečni osebni doho- razumljivo, da se je struktura iz- 
dek zaposlenega v našem podjetju plačanih osebnih dohodkov po 
37.086 dinarjev. To je za 19,3% razponih v primerjavi z lanskim

letom izboljšala. Levi diagram
STRUKTURA OSEBNIH DOHODKOV PO 
RAZPONIH
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kaže, da letos praktično ni več 
zaposlenega, ki je prejemal manj 
kot 20.000 dinarjev mesečnega 
osebnega dohodka, če je delal pol
ni delovni čas.

Večji fizični obseg, k; smo ga 
dosegli letos od januarja do av
gusta v proizvodnji, je vplival 
tudi na povečanje naših osebnih 
dohodkov. Proizvodnjo smo letos 
že toliko povečali, da bomo letoš
nji načrt 8.800 ton gumenih izdel
kov precej presegli. Do konca 
septembra smo namreč že naredili 
7.015 ton izdelkov.

(dalje na naslednji strani)

Informacija o Višji 
tehniški šoli v Mariboru
V predzadnji številki našega lista smo objavili članek o razpisu vpisa 
za visokošolski študij gumarstva in gumarske tehnologije v okvirih 
Višje tehniške šole v Mariboru. Danes pa vas seznanjamo s šolo samo.

Višja tehniška šola v Mariboru 
je stara dobra tri leta. Ustanovili 
so jo v okviru reforme visokošol
skega študija tehnike, ki je ves 
inženirski študij razdelila v dve 
stopnji po dve leti. Prva je na
menjena vzgoji inženirjev — ope
rativcev, druga pa vzgoji inženir
jev — projektantov. S tem so se 
odprla vrata, da študent — po 
značaju nagnjen k operativnemu 
delu — lahko relativno hitro do

seže tisto stopnjo inženirskega 
znanja, ki je potrebno za oprav
ljanje pretežnega dela operativnih 
inženirskih služb.

Reforma inženirskega študija je 
dobila pred nedavnim tudi svoj 
zunanji odraz v reformi inženir
skega naziva. Novi zakon o stro
kovnih nazivih in akademskih 
stopnjah določa, da pripadata di-

(dalje na naslednji strani)

Zveza komunistov si prizadeva 
usmerjati in pospeševati druž
beno ekonomski razvol podjetja

Intenzivno sprem- 
liati vse dogodke

V ponedeljek, 28. oktobra, je 
Kranj redna letna konferenca 
bila v kadilnici delavskega doma 
osnovne organizacije ZKS tehnič
ni izdelki. Po uvodem referatu 
sekretarja Antona Božiča se je 
razvila dokaj zanimiva razprava. 
Nakazala je smernice dela bodo
čemu sekretariatu, katerega novi 
sekretar je Janez Robar, člana pa 
Franc Belehar in Anton Onišak.

Govorniki so se v razpravi naj
prej lotili proizvodnih težav v 
svojih ekonomskih enotah. Pogoji 
dela v tehničnih izdelkih so taki, 
da morajo sodelavci dostikrat 
čakati brez dela, ker jim primanj
kuje zmesi. Težko je tudi zaradi 
stalnega menjavanja sortimenta 
izdelkov, saj je zaradi tega nemo
goče uvajati serijsko proizvodnjo. 
Tudi sistem nagrajevanja je še 
toliko neusklajen, da velikokrat 
ne deluje spodbudno na delavce.

Precej so tudi govorili o liku 
komunista in o idejnem delu ter 
izobraževanju članov organizacije 
Zveze komunistov samih. Eden 
izmed govornikov je poudaril, da 
doslej naš izobraževalni center ni 
izpolnil vseh pričakovanj. V bodo
če bo treba člane in sploh ves ko
lektiv bolj sistematično ideološko 
vzgajati v resnične upravljavce, ki 

(dalje na naslednji strani)

V eni naših prejšnjih številk smo govorili o gospodarjenju v 
našem podjetju in o nalogah tovarniške organizacije Zveze ko
munistov pri izboljševanju kakovosti dela v proizvodnji. Takrat 
smo se pripravljali na izredno konferenco tovarniške organiza
cije ZK, ki je predvsem obravnavala številne proizvodne pro
bleme. Sedaj pa so v teku redne letne konference osnovnih 
organizacij ZK in čez nekaj dni bo redna letna konferenca za 
vse komuniste v podjetju. Na njej bomo obravnavali vlogo orga
nizacije Zveze komunistov pri usmerjanju in pospeševanju druž- 
beno-ekonomskega razvoja našega podjetja.

Organizacija Zveze komunistov reševanju najvažnejših problemov 
ne bi opravičevala svojega obsto
ja, če ne bi posvečala pretežni 
del svojega dela obravnavanju in

6

A V začetku tega meseca smo 
priredili za naše upokojence 

dvodnevni avtobusni izlet skozi 
Plitvice do Crikvenice in nazaj. 
Pred odhodom smo skupino foto
grafirali, po Dnevu mrtvih pa bo
mo poslali vsem udeležencem tu
di tole fotografijo. Kako je bilo 
na izletu, vam bo povedal v pri
hodnji številki upokojenec Ladi
slav KRMEL

Mladina ima 
svo' akcijski 
program

V ponedeljek, 28. oktobra, je 
ga komiteja organizacije ZMJ, ki 
bila tretja redna seja tovamiške- 
ji je predsedoval sekretar Mio- 
drag Milivojevič. Poleg osrednje 
točke dnevnega reda — razprava 
o akcijskem programu dela mla
dinske organizacije — so obravna
vali še nekatera druga organiza
cijska vprašanja.

Za letošnje in prihodnje leto si 
je mladina zadala precej nalog. 
Poleg predvidene akcije za na
daljnje povečevanje produktvino- 
sti in še bolj pospešenega dela 
kluba mladih proizvajavcev so v 
programu razni izobraževalni te
čaji, ideološko delo, razne kultur
ne in družabne prireditve ter pro
stovoljno delo. V uresničevanju 
nalog bo sodelovalo okrog 80 mla
dincev neposredno.

v podjetju. Ce hoče svojo usmer
jevalno vlogo zadovljivo izvrševa
ti, mora vedno prva obravnavati 
nastale probleme. Zato se je to
varniški komite v zadnjem času 
loteval predvsem najaktualnejših 
zadev v podjetju in za njihovo re
ševanje sprejemal določena sta
lišča.

Dober poznavavec podjetja in 
razmer v njem bo takoj vedel, o 
čem smo razpravljali na zadnjih nimi zmogljivostmi ne odgovarja 
sejah in sestankih. Ker so sedaj in ne zadošča več potrebam na- 
v ospredju vprašanja reorganiza- šega kolektva. Morali se bomo do-

_______J

Takle je pogled na naš obrat 
v mestu z novega nebotičnika

Še dvajset novih gumarskih 
tehnikov v našem podjetju
S V torek, 22. septembra, je na naši tehniški gumarski šoli diplo- 
® miralo dvajset novih gumarskih tehnikov. Po oddanih diplom- 
® skih nalogah so kandidati v nedeljo, 13. oktobra, polagali pismeni 
® izpit iz slovenščine, v ponedeljek in torek, 21. in 22. oktobra, pa 
® so imeli ustmeni zagovor svojih diplomskih nalog. Diplomo so 
# naredili vsi prijavljeni kandidati.

Novi gumarski tehniki so: Franc MITROVIČ, Ivo PETELINŠEK, 
FEHER, Franc FLANDER, Franc Ivan ROLIH, Olga SELIČ, Jože 
FURLAN, Matija GOGALA, Alojz SINKOVIČ, Franc ŠILC, Jože 
GRČAR, Mirko JOVANOVIČ, Ja- STULAR, Tomislav TODOROV in 
nez KLEMENČIČ, Pavla KRČ, Angelca ZUPANČIČ.
Franc KRNIČAR, Leopold LE
SJAK, Jože MARKOVIČ, Vojislav (dalje na naslednji strani)

podjetja in nadaljnjega po-
(dalje na naslednji strani)

o statutu
® V zadnji številki smo objavi-
# li v tejle rubriki prvi del ob- 
® širnega zapisa naše komisije 
® za pripravo statuta o posve-
# tovanju predstavnikov slo- 
9 venskih usnjarskih in gumar- 
$ skih podjetij o izdelavi sta-
• tatov delovnih organizacij, ki 
$ je bilo 15. oktobra letos v 
9 Kranju. Takrat smo tudi ob-
* ljubili nadaljevanje. Končali 
8 smo pri razglabljanju o refe- 
® rendumu in njegovem mestu 
® v statutu ...

Tudi za sprejem in spreminja
nje statuta referendum verjetno 
ni primeren. Če bi namreč sta
tut sprejeli z referendumom, bi 
bilo treba kasneje tudi vse spre
membe in dopolnitve vnašati v 
statut z referendumom. V na
sprotnem primeru bi ostajal re
ferendum 'kot organ, kolikor 
lahko kolektiv imenujemo tako,

Počitniški dom v Crikvenici je 
res že potreben obnove

Pretekli teden se je sestal uprav- danjim potrebam, ali pa poiskati 
ni odbor počitniških domov in kako drugačno rešitev. Upravni 
razpravljal o bodočnosti našega odbor počitniških domov meni, 
počitniškega doma v Crikvenici. naj bi dom obnovili, in sicer s 
Očito je namreč, da dom s seda- preureditvijo kuhinje, jedilnice, 
njimi prenočitvenimi in uslužnost- terase, vrta, kanalizacije in plaže.

V kadrovskih službah priprav
ljajo sedaj ob sodelovanju naših 
in drugih strokovnjakov podroben 
predlog za obnovitev doma. Ra- 

(dalje na naslednji strani)
končno odločiti: ali dom obnoviti 
in preurediti tako, da bo kos se-

'N

ki bi statut sprejemal, drug or- skriva marsikaj in bati se je, da
gan pa bi ga po svoje 
njal in dopolnjeval.

Gotovo bodo padali očitki, da 
delavski svet ne more po svoje 
spreminjati ne statut in ne dru
ge samoupravne akte im da se v 
njem in pri njegovem delu od
raža nujno stališče vseh članov 
delovne skupnosti ter da se bo 
moral tudi pri spreminjanju 
statuta ravnati po njihovih tež
njah in upoštevati njihove pred-

spremi- ne bomo izpolnili svojih ustav
nih dolžnosti, če bomo uzako
njevali v svojih statutih, da je 
referendum najvišja in edina 
možna oblika neposrednega od
ločanja delovne skupnosti.

Menimo, da cesto ostajamo le 
na površju ter skušamo ureje
vati nekatere zadeve, ne da bi 
se poglabljali v njihovo bistvo. 
Tako ndkateri tudi mislijo, da 
so že s samo administrativno

loge. To upoštevanje predlogov prepovedjo voljenja vodij eko-
in učinkovito sodelovanje članov 
delovne skupnosti pri izdelavi 
statuta in njegovih kasnejših 
sprememb pa je ravno treba 
zagotoviti in omogočiti. Sama 
predložitev osnutka statuta ali 
njegovih dopolnitev daje celotni 
delovni skupnosti lahko le videz 
sodelovanja neposrednih proiz
vajavcev in je kljub temu proti 
duhu naše ustave.

Za nerazumljivimi in dvoum
nimi formulacijami se lahko

nomskih enot v organe upravlja
nja naredili veliko ali vse za 
to, da delo organov upravljanja 
v ekonomskih enotah ne bo pod 
vplivom vodij ekonomskih enot. 
Kot to ni dovolj za zagotovitev 
izvolitve najprimernejših članov 
kolektiva v samoupravne orga
ne, tako s tem tudi kršimo 
ustavno pravico vsakega člana 
delovne skupnosti, da voli in da 
je voljen v organ upravljanja.

(dalje na naslednji strani)



S posvetovanja 
usmarievin gy ma
ršev Slovenije

(nadaljevanje s 1. strani)

Ija potem to tudi za člane zbo- skupnosti učinkovito izražati svo- 
rov delavcev, ker so delavski je mnenje in da ne bo zaradi 
sveti ekonomskih enot ponekod tega trpel zlih posledic. Ce je 
le v večjih ekonomskih enotah, danes kje še tako, da je potreb- 
Sekretariat za delo ZIS je dal no »zavarovanje« članov organov 
o tem svoje mišljenje: prepo- upravljanja, bomo storili prav, 
ved odpusta ne velja za člane če jim ne bomo dali imunitete, 

Podobno je z imuniteto, ali iz- delavskega sveta ekonomskih temveč spremenili stvari in jih 
vzetostjo in s predlogi, naj bi enot, ker temelji zaščita po uredili tako, da bo lahko vsak 
bil za člane delavskega sveta po- 4. točki 305. člena Zakona o de- član delovne skupnosti — ne pa 
seben disciplinski organ v delov- lovnih razmerjih na vlogi in le član delavskega sveta — kar 
ni organizaciji in da je treba za funkciji delavca kot predstavni- najbolj neposredno odločal o 
odpoved članu delavskega sveta ka organa celega podjetja, ne vprašanjih dela, o urejevanju 
postaviti ostrejše pogoje kot za velja pa za predstavnika njego- medsebojnih razmerij in o osta- 
ostale člane. Nekateri menijo, vih posameznih delov, ker bi se lih vprašanjih, ki se tičejo nje- 
da s premestitvijo delavca — po mnenju »Informatorjevega« govega ekonomskega položaja, 
predstavnika ekonomske enote v servisa za pravne nasvete mora- 
deiavskem svetu — onemogoči- 10 enako uporabljati tudi za
mo ekonomsko enoto in jo od- kaznovanje pri disciplinskih po- dobra lovica udeležen_
režemo od upravljanja podjetja, stopkth. Verjetno je hotel zako- cev £ /ktivno sodelovala,
pn tem pa pozabljamo na moz- nodajavec s tak,n, določilom za- zarad. ^ ^ ni ^ do 
nost nadomestnih volitev, k, so gotovih kar najbolj neovirano ričakovane široke razprave in 
v takem primeru potrebne. Po- delo organov upravljanja, jen- izmenjave mišljenj ter minenj 
nekod so se ob vprašanju ah dar pa je danes vprašanje, ce je kot bjlo tI4bno in kot smo 
velja prepoved odpovedi tudi za potrebno oziroma, ce je se pn- 
člane organov upravljanja eko- merno ohraniti take določbe. S 
nomskih enot, razcepili v dve statutom moramo ustvariti tak 
nasprotujoči si struji; zlasti, ko samoupravni sistem, da bo omo- 
je nastalo vprašanje, ali naj ve- gočeno vsakemu članu delovne

Letos osebni dohodki za 19,3% večii 
kot lani - Povprečie 37.986 dinariev 
in nihče pod 20.000 din

(nadaljevanje s 1. strani) namreč ti lani občutno nižji
Tak porast je predvsem posle- radi strukture delovnih m:

bistveno povečali. Zato je tudi osebnih dohodkov v ekonomskih 
razumljivo povečanje osebnih do- enotah pomožnih dejavnosti ni 
hodkov. Izračunali smo ga samo prišlo zaradi velikega števila nad- 
za podjetje, vendar so se tudi v ur. Te ekonomske enote letos niti 
gumarskem izobraževalnem cen- ne dosegajo planiranih in ne lan- 
tru zaposlenim približno enako sko leto doseženih nadur! 
povečali. ^ v V našem prikazu so sredstva

Povprečni mesečni osebni do- za osebne dohodke, iz katerih 
hodki in povprečni urni zaslužek smo jzračunali povprečja, seštevek 
ter porasti v primerjavi z lansko- vseh izplačil za produktivno in 
letnimi povprečji za posamezne režijsko delo, dodatkov za nadure 
ekonomske enote, ki jih tokrat ;n nočno delo, nadomestil za dr- 
objavljamo, kažejo, da so porasti žavne praznike, rednih in izrednih 
največji v ekonomskih enotah po- dopustov ter prekinitev dodatkov, 
možnih dejavnosti. Tam so bili k; s0 izplačani za delovni staž, 

... in seveda ostalih oblik dodatkov.
A Brez pare bi bili pri nas kot y .povprečjih torej niso zajeti 

človek brez rok. Zato je tre- osel)ni dohodki na račun boleznin 
ba zmetati v nenasitne peči jn bolezenskih dopustov. Povpreč- 
vsak dan tone premoga ni trud zaposlenega na mesec, če

_________________________________ dela poln delovni čas, je 208 ur
in za tak delovni čas smo tudi ra
čunali povprečja s tem, da smo 
pomnožili povprečne osebne do-

Na posvetovanju so razglablja
li še o mnogih drugih stvareh.

od posvetovanja sicer pričako
vali.

KOMISIJA ZA PRIPRAVO 
STATUTA

realnejše, saj je v podjetju pre
cej takih sodelavcev, ki ne delajo 
poln delovni čas oziroma niso za
posleni ves mesec zaradi bolezni 
ali zaradi izrednih in neplačanih 
dopustov.

Intenzivno sprem- 
Hati vse dogodke

(nadaljevanje s 1. strani)

si bodo upali javno izražati svoje 
mnenje in svoje poglede na dolo-

Ekonomska enota
Povprečni 
urni oseb
ni dohodek 

v din

Povprečni
meseč, oseb
ni dohodek

v din

Povečanje 
v odstotkih

valjarna I .173,3 36.046 123,0
stiskama 172,2 35.818 123,8
premazovalnica 156,4 32.531 109,1
pnevmatikama I 166,4 34.611 120,4
tehnični izdelki 156,5 32.552 108,8
valjarna II 168,4 35.027 112,1
rotacijske preše' 178,6 37.149 129,4
prevleke valjev 184,0 • 38.272 121,9
pnevmatikama II 178,0 37.024 115,2
konfekcija Vrhnika 146,0 30.389 124,4
transport 189,1 39.333
gradbena skupina 171,8 . 35.734 112,4
mizarska delavnica 189,9 39.499 119,8
mehanična delavnica 220,4 45.843 138,7
električna delavnica 206,3 42.910 122,0
energetika 186,0 38.875 123,1
tehnične službe 202,0 42.016 107,7
splošne službe 144,5 30.056 120,8
kadr.-socialne službe 217,1 45.157 116,9
nabavne službe 162,2 33.738 106,7
prodajne službe 186,2 38.730 127,1
finančne službe 192,3 39.998 119,4
organiz.-anal. službe 227,6 47.341 111,9
izvozni oddelek 275,7 57.347

kolegij 500,6 104,125 115,1

PODJETJE 178,3 37.086 119,3

Počitniški dom v Crikvenici 
ie potreben temeljite obnove

(nadaljevanje s 1. strani)

Zveza komunistov si prizadeva 
usmerjati in pospeševati druž- 
beno-ekonomski razvoj podjetja

(nadaljevanje s 1. strani) organizacije podjetja tn samo-
giabijanja delavskega upravljanja, upravljanja svojstven uspeh. Drži 
izpopolnjevanja sistema delitve sicer, da je pomembna pri tem 
osebnih dohodkov, smo posvečali znanstvena preudarnost, drži pa 
največjo pozornost prav njim. tudi, da vseh predvidenih in nuj- 
Seveda pa smo se tudi pripravljali nih sprememb, ki jih moramo na- 
na redne konference osnovnih or- rediti, ne bomo uresničili brez so- 
ganizacij in tovarniške orgaizaci- delovanja vseh članov kolektivov, 
je Zveze komunistov. zlasti pa vseh družbeno-političnih

Razprave so bile zanimive in organizacij in organov uprav- 
pomembne. Ker se temeljito pri- Ijanja.
pravijamo za poskusni prehod na Prav zaradi tega je tovarniški 
skrajšani delovni čas, pomeni za komite Zveze komunistov sklenil, 
nas vsak korak v izboljševanju da je treba organizirati o predla

gani reorganizaciji podjetja in na
daljnjem poglabljanju delavskega 
upravljanja v kolektivu najširšo 
razpravo. Za organizacijo in uspe- 
lost take razprave so v prvi vrsti 
zadolženi in odgovorni komunisti, 
ki delajo v političnih organizaci
jah in v organih upravljanja. In

Z enega izmed lanskih izletov članov tovarniške organizacije 
Zveze borcev

KANALIZACIJA: Sedanja kana-
zumljivo je, da bomo morali na lizacija ne odgovarja več, saj je sQ v prediaganih zamislih še 
eni izmed zasedanj skupščine od- greznica premajhna. Odločiti se določene nejasnosti, menimo, da

morali za napeljavo cevi do je treba razpravo razdeliti v dveločiti, če bomo in koliko sredstev ^
bomo za adaptacijo namenili. ^HučkVna mestno kanalizacijo, fazi. V prvi naj bi o predlogih

Tokrat pa si raje oglejmo neko- P . i^črtocra razpravljali najbolj odgovorni
liko podrobneje, kaj vse bi mo- Kar spomnimo se letos j g strokovni kadri in komisija za 
rali v Crikvenici popraviti ali smradu, ki se je širil okrog doma, organiZacijo podjetja in razvija- 
spremeniti!? zlasti okrog letovalnih hišic, ko nje delavskega upravljanja, v dru-

KUHINJA: Zmogljivosti kuhinje je gnojnica zaudarjala iz prepol- gi fazi pa naj bi razpravljal o 
so sedaj premajhne. Ce hočemo v creznire predlogih ves kolektiv. Vjazpra-
prhodnjih letih pripravljati dnev- ne greznice- vah bo treba poiskati najpnmer-

----------- -------------- —-----------------------------------‘ no okrog 100 obrokov zajtrkov, PLAŽA- Celotno plažo v dolžini nejše rešitve. Te bomo morah
kosil in večerij, bi morali kupiti , ^ h; v enesa Potem uzakoniti s statutom pod-

stveno vplival na spremembo osebne dohodke, ki smo jih pre- električnii štedilnik. Površino ku- okrog 40 metrov bl . ^ jetja. Mnogo važnejše od same
v strukture izplačanih mesečnih jeli izplačane posredno in ki jih hinjskega prostora bi morali raz- ali dveh metrov zabetoniran ter formalne uzakonjcnosti pa bo na-

Porast povprečja osebnih do- osebnih dohodkov po posameznih pri mesečnih izplačilih inismo ob- §|r^- za kvadratnih metrov s naredili tri pomole v morje. Zem- čela in rešitve dosledno izvajati m
hodkov v letošnjih mesecih je bi- razponih. Osebnih dohodkov pod čutili. To so različna izplačila ta- tenlj da hi steno proti jedilnici jjišče bi utrdili proti cestni stra- uresničevati!^

20.000 dinarjev za poln delovni čas koimenovanih »neindividualizira- premakinili. Kuhinjska oprema bi 7idom Postavili bi tudi že- Prizadevanje za ,reorganizacijo
torej letos ni bilo. Zmanjšalo se nih« osebnih dohodkov, ki se po- ostala zaenkrat letošnja, le nekaj m ziaom- , , tnPni Podjetja m nadaljnje poglabljanje
ie tudi število tistih sodelavcev, javljajo v različnih dodacijah de- najosnovnejših kuhinjskih pripo- le™o ogrodje za d\e Platneni delavskega upravljanja pri nas
katerih mesečni osebni dohodki lavski restavraciji, počitniškim močkov bi morali kupiti. Dopol- kabini. Služili bi za preoblačenje niso nova stvar. Ze več kot leto
so v razponu od 20 do 30 tisoč di- domovom, izplačani regresi, raz- niti bi bilo treba seveda tudi pri- jn bi se ju dalo konec sezone je od tega, ko smo sprejel^precej
narjev Na račun teh pa se je po- lične nagrade itd. Izločeni so tudi bor. Kupiti bi morali tudi brco- odstranitj. novih samoupravnih
večalo število tistih sodelavcev, tisti osebni dohodki za nadome- parilnik za kuhanje juh in krom-
katerih osebni dohdki so se gi- stila, ki jih nekatere ekonomske pirja ter namestiti primeren ven-

,,a“0'v- , raznnnu od 30 do 50 tisoč enote še niso v celoti izplačale, tiiator.cene pojave v podjetju. Seveda pa oali v razponu oa ov uu ju ubuv b;
bo treba hkrati s tem razširiti ob- dinarjev, število tistih sodelav- Vsa ta sredstva bi povprečne oseb jEDILNICA: S povečanjem ku- 
like in sredstva za obveščanje, saj cev, katerih povprečni mesečni ne dohodke se povečam. hinje bi se zmainjšala jedilnica,
je jasno, da si naš delavec želi osebni dohodek presega 80 tisoč Vsekakor bodo primerjave, ki Sedanjo pisarno upravnega oseb
vedeti za vse, kar se dogaja v dinarjev, je ostalo letos nespre- ... b naredili ob periodičnem Ja 'bi preuredili v jedilnico s pre-___ ;___ J111 u1-11110 11“ v ,,icncpdn in snhn 7

odločitev,
žal pa se jih potem zaradi nedo-

To so samo grobe, v osnovi za- slednosti, nerazumevanja in zaradi
.v,. , to i • ,u: u,:ia drugih vzrdkov nismo držali. Tomišljene izpolnitve, ki b, bile <nuj- ^ ^ osamljen primer, Tudi v

ne. Seveda pa bi si morali ze drugih akcijah, ki naj bi
letos zagotoviti tudi zadostno pomagale k izboljšanju našega 
število primerno opremljenih pri- dela in gospodarjenju, smo bili 

ali pa poiskati kje nepopolni, nedosledna ter neucm- 
koviti.

samo škod-

_V

podjetju. menjemo. obračunu za prvih devet mesecev stavntvijo stene, sosednjo sobo z vatnih sob v
Na konferenci so sprejeli vrsto Seveda pa moram opozoriti, da tega leta, pokazale, če je bilo vbofiom s fudi vtodiinko! kakovdrugo mv0™0sl’ da P°VeCa" Takšna praksa ni

sklepov. Prav gotovo pa je naj- so v prikazu zajeti le osebni do- omenjeno povečanje osebnih do- 'a7 .^rAnr^nn <;nhn hi mo število lezisc za posamezne Ijiva za ves kole iv, marveč p
važnejši prvi, ki pravi med dru- hodki, ki smo jih prejeli izplača- hodkov v celoti utemeljeno.

Zaščitimo g 
otroke I 

v prometu ■
Komisija za varnost in vzgojo 

v podjetjih so v čaus zvezne 
prometno-vzgojne akcije ZAŠČI
TIMO OTROKE V PROMETU 
prejele od občinske komisije 
programe dela za čas od 1. okto
bra do 31. decembra. Iz progra
ma je moč izluščiti naslednje 
glavne naloge in dejavnosti:

® propaganda naj zainteresira 
slehernega člana kolektiva, da 
bo v akciji aktivno sodeolval;

® komisija naj organizira pre
davanja o varnem prometu pod 
geslom ZAŠČITIMO OTROKE V 
PROMETU za vse člane kolek
tiva;

0 med odmori naj se objav
lja po razglasni postaji parole 
in kratka obvestila, ki naj se
znanjajo vse člane kolektiva o 
varnosti otrok v prometu

® komisija naj pregleda dvo
kolesa v podjetju, če so pravil
no opremljena in vpliva na po
sameznike, da bodo pomanjklji
vosti odpravili;

® komisije podjetij, ki imajo

patronate nad osnovnimi šola
mi, naj sodelujejo pri organiza
ciji varnostnih akcij v šolah.

Taki ali podobni »podvigi« 
na prometnih cestah so 

▼ lahko usodni!

gim takole:
Spričo sedanjih razprav o pred

logih nove organizacije podjetja 
in delavskega upravljanja, kakor 
tudi glede na predstoječe razpra
ve o statutu podjetja, naj vsi ko
munisti intenzivno spremljajo vse 
dogajanje v podjetju. Zato mora
jo temeljito proučiti in -proučevati 
vse razpoložljivo gradivo, sheme, 
članke v časopisju itd., da bodo 
lahko pravočasno pripravljeni za visokošolskih 
razprave
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ne ob vsakomesečnih izplačilih. 
Precejšnja pa so še sredstva za IVA PODPESKAR

Vhod v tako preurejeno sobo bi šča tudi hude posledice. Je v svo
preuredili s posebnim okencem, umene._ jem bistvu rezultat naše neorga-
skozi katerega bi servirali jedila Dragi bravci! Ker dobro poznate niziranosti, nejasnosti o naših negativnim pojavom. Toda na mer sistem delitve osebnih dohod-

v delovnih dolžnostih in pristojno- pravi način, s pojasnjevanjem, kov. Od tega, kakšen bo v bodoče

Informacija o višji. 
tehnični šoli v Mariboru

SrSSSTi ‘UftBbS Pomni™««1' , *-! in prepričeva- in če bo odgovarjal dejanskim po-

(nadaljevanje s 1. strani) mantocv, od katerih jih okrog 
..... 80% dela v gospodarskih organi-

piomantom prve stopnje tehniških zacj!ab 
—* « i~i-j.— zavodov — torej

bremenili že sicer vedino preob- djsj osebmo ali pa jih napišite! 
iožen hladilnik v kuhinji.

TERASA: Povečati bi jo morali 
za nadaljnjih 10 kvadratnih me-

PETER ŽIGANTE

Razmišljanje ob pripravah za 
uvedba skrajšanega delovnika

nosti in seveda tudi v strokovnih 
službah.

B Ko sem urejeval tole številko našega časopisa in razmišljal o 
B vseh pripravah, ki sedaj potekajo v našem podjetju za prehod 
B na skrajšan delovnik, se mi je porodilo vprašanje KOLIKŠNE 
B SO V NAŠEM PODJETJU ŠE NEIZKORIŠČENE REZERVE?

še dvajset novih 
gumarskih tehnikov 
v našem podjetju

'(nadaljevanje s 1. strani)

trov površine, in sicer proti plo
ščadi za -stavbo, ki je namenjena 
igranju namiznega tenisa. Tako

tudi Višje tehniške šole — stro- Med rednimi študenti Višje pridobljen prostor bi morali seve- 
kovni naziv INŽENIR, na drugi tehniške šole v Mariboru jih je da tud; prekriti, 
stopnji pa DIPLOMIRAN INŽE- 12 % iz drugih okrajev Slovenije VRT. Ker se je drevje že preCej
NIR ustrezne stroke. in 15 % iz ostalih republik. Šola razrasj0 bj kazalo nekatera dre-

Razen svoje čisto pedagoške vlo- tor^j ni le manborska, amPa vesa jzsekati ter vrt urediti tako, 
ge v okviru reforme visokošolske- tudi slovenska m jugoslovanska. da b; previadovaie zares s travo 
ga študija pa ima Višja tehniška š(>|a ima okvirno usklajen štu- poraščene zelenice. Zato bi kazalo 
šola v Mariboru še svoj poseben dijski program z ustreznimi tehni- vso zemljo prekopati še letos in
družbeni pomen. Odprla je mož- škimi fakultetami v Ljubljani ter posejati travo. Obstoječe poti bi

tov

z belim

To smo že tudi okusili. Sprva
smo precej lahkomiselno trdili, da naum cvtui c a i. __________ - - - _____ ______
lahko pričnemo z 42 urnim delov- Vsem^diptomantom k^uspehu in nost inženirskega študija širokim je zato možen prehod na drugo morali utrditi in ob robeh obloži-
nikom kar takoj. Komaj pa smo doko,nčanemu študiju iskreno če- krogom prebivavstva enega od stopnjo študija brez kakršnihkoli ti z betonskimi robniki. Pred pri-
se lotili sodobnejših načinov pla- stitamo Upamo da bodo sedaj najmočnejših industrijskih cen- dopolnilnih izpitov pod istimi po- četkom vsake sezone pa bi bilo
niranja, brez katerih ne bi mogli prid0:bijeno znanje lahko izkoristi- trov v državi. Od rednih študen- goji, kot jih fakultete predpisuje- treba vse stezice posuti

V zadnji številki ste lahko brali RlščENE REZERVE je po mo- sproti zasledovati in odkrivati ne- {1 ■ nadaljnjem izpopolnjevanju tov jih je 45 %_ otrok delavcev in j0 za svoje lastne študente. peskom,
prispevek iz ekonomske enote jem mnenju umestno in bi kazalo izkoriščene zmogljivosti v proiz- praizvodnje v našem podjetju ter kmetov, od izrednih pa celo
tehnični izdelki. Pisec poroča o v časopisu večkrat o njem raz- vodnji, ze se je pokazalo, kaj in g tem p0rnagali k novim delovnim 57%, skupno skoraj 50 ------------------------------------ -—---------------------------------------- ——
proizvodnih uspehih in pravi, da pravljati zato, ker bomo morali kje nam se škriplje. Ah moramo zmagam kranjskih gumarjev! V relativno kratkem času svo-
je ta ekonomiska enota izpolnila pri prehodu na skrajšani delovni ^at0 pneakovatj ^podobno tudi na y en- prihodnjih številk bomo jega obstoja se je Višja tehniška

jih bomo objavili obširnejši zapis z minu- šola v Mariboru razvila v velik in
—-ešiti koi lib diplomskih izpitov ter seveda priznan tehniški visokošolski za

vrni de- fot0grafij0 VSeh diplomantov, da vod. Vpis novincev se je v treh
vam jih predstavimo! letih pri rednih študentih povečal

UREDNIŠTVO

Crikvenici, prcdicnjic dopolnitve ‘‘v H^S^prnvBno „=™„ev,- »„i=m, k, .i.d.j, , ,
tudi hladili pijače. S tem bi raz- sami in se oglasute s predlogi bo p0jmova,nju in razumevanju, ki nje |n pojmovanje našega družbe- mnogočem zavisi naš nadaljnji

mu nekateri v našem podjetju no-ekonomskega razvoja omogoča razvoj, razvoj delavskega uprav 
zapadajo. uresničevanje mnogih, kar pre- ijanja, porast osebnega in druž

Mislimo, da je prav področje mn0gih zahtevnejših nalog. benega standarda,
vplivanja na miselnost naših ljudi Pravimo, da moramo sistem na
tisto delovno področje, ki se mu Na zadnjih sejah in sestankih grajeVanja stalno izpopolnjevati 
moramo komunisti še posebej po- smo obravnavali vrsto konkretnih vemo tudi, da zavisi to od šte 
svečati. Boriti se moramo proti problemov. Eden takih je na pn- vbnjb pogojev, kot so nezmanjša

na ali celo povečana proizvodnja 
po prehodu na skrajšani delovni 
čas, uspešna uveljavitev nove or
ganizacije podjetja, izpopolnitev

^ c, „ tudi „ „k,m. du r ktoji, In narekuješ =-o„. kak. rdZrnriZre1^. =!£

Si morda tudi ti takšen?
zagotovo oglej risbo na levi. vims ia«.sen m: ^ "j komite meni zato, naj bi sedanje-
lepo in da ti lahko vsak trenutek k o vrže v tovarni 8a sistema nagrajevanja ne me-
pomedi pred svojim pragom, po em pa ....« , »svetovati« niali> marveč ga le znanstveno iz-
imamo mnogi to slabo navado, da znamo vedno in povsod »svetovati« __ ,. = ; ,__
sodelavcu, kako mora narediti to in ka^i sc nared^ono. p-i tom pa ^ ^ osebno pOZOrnost
preradi pozabljamo na svoje obveznosti m dolžnosti. Kaj, ko bi se 
tudi te slabosti kmalu odvadili... ?!

"N
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proizvodni plan za leto 1963 v de- čas zagotoviti poleg drugih pogo- drugih področjih, ki ^ 
vetih mesecih! V današnji številki jev tudi naslednja dva: morah obdelati in razrešiti
pa lahko berete v članku o giba- © boljše izkoriščanje prostih pogoj za prehod na 
nju osebnih dohodkov v letošnjem strojnih zmogljivosti (zlasti v ovnik. 
letu, da lahko pričakujemo občut- obeh valjarna in na vulkanizacij- 
no prekoračitev letošnjega proiz- skih napravah), boljše izrabljanje 
vodnega plana. Ob vsem tem se reprodukcijskega materiala in um- 
mora človek upravičeno zamisliti: nejše trošenje ter skrbno izkori- 
ali smo zares -tako izboljšali pro- ščanje razpoložljivega delovnega 
izvodne postopke in organizacijo časa;
priprave, ali pa smo se pri plani- @ realno planiranje, ki mora 
ranju obsega proizvodnje za 1. 1963 temeljiti na dobrem poznavanju 
nekoliko urezali? Ce velja prva delovnih normativov zmogljivosti 
možnost, potem kaže, da so v na- strojev in delavcev ter na upo- 
šem podjetju še precejšnje neiz- števanju tehnološke dokumenta- 
koriščene notranje rezerve. Če pa cije.
velja druga možnost, potem nam Pričakujem sicer očitek, da je 
v sistemu planiranja nekaj škrip- vse povedano prazno govoričenje.
Ije. Vemo namreč, da ob dobrem Morda res? Toda vsekakor drži, 
planiranju proizvodnja, če ne na- da nas je prav odločitev za po- 
stopiio kaki posebni problemi aii skusni prehod na skrajšani de- 
posebne ugodnosti, ne more ob- lovni čas prisilila k organizira- 
čutneje zaostajati ali presegati nejšemu delu in k podrobnejšemu 
planirane vrednosti. analiziranju uspehov ter neuspe-

Vprašanje KOLIKŠNE SO V hov v osnovni proizvodnji, v eko- 
NAŠEM PODJETJU ŠE NEIZKO- nomskih enotah pomožnih dejav-

za 64 % — od tega samo v zad
njem letu za 36 %. Pri izrednih 
študentih je po začetnem navalu 
— pripisati ga je treba zmotnemu 
oportunističnemu mišljenju o 
možnosti za lahko pridobitev viš
je kvalifikacije — sicer prišlo do 
upada, zadnje leto pa se je vpis 
spet povečal za 26 %. Skupno se 
je doslej na šolo vpisalo okrog 
850 rednih in 1.100 izrednih štu
dentov. Od slednjih je velik del iz 
prvega vpisa odpadel, tako da ima 
šola trenutno v obeh letnikih vpi
sanih nekaj nad 400 izrednih štu
dentov. Skoro prav toliko ima 
rednih študentov, razen tega pa 
okrog 200 absolventov in 60 diplo-

Z zadnjega zaseadnja skupšči- 
^ ne kolektiva v kadilnici de

lavskega doma v Kranju

:: uhko si Naj vovem za primerjavo, da je Mie zaveznmkih vojakov v bliii- srno jih imeU .priliko spoznati.

t« *>•*" sgisrte JsJar*Js, is z *
vratku smo se na površju od sr- pon smo je vozth °i Alber‘°vJm. ki ni dosti (Konec)
‘'ca nasmejali'.'Bili smo tako uma- 'kanalu. V mestecu Kenne smo si Mgijsk, 
zani, da se med seboj sploh nismo ogledali zapornice, v katerih spu- 
spoznali.

Slovo od mlinov 
na veter in...

V Liegu je mnogo rudnikov.
Enega izmed njih smo si podrob
no ogledali. Seveda smo se mo
rali pred spustom v 800 metrov velikansko železarno

Triglav«, ki rti dosti 
Bil je to

'sčajo ladje' ali jih dvigajo v vi- pravzaprav sprehod skozi smre- 
. , ... , , sino 21 metrov — toliko je nam- kove gozdove, polne borovnic.

Popoldne smo izrabili za ogled ^ kanaia ni&]a od mor- Popoldne kljub utmjenosU nismo
COOP-ovih skladisc, ki oskrbu- gladine. Potem smo prešli me- počivali, ker so nam domači skav- 
jejo vse trgovine v Liegu z naj- ■ z Nizozemsko. Tega pa niti ti priredili poslovilni večer, 
različnejism blagom. Ko pa smo opaziii n;sm0i kajti države, čla- Zadnji dan bivanja v Belgiji 
se srečali tudi z jugoslovanskimi gene}uksa, imajo med seboj smo se vrnili v Lieg. Tam smo
izseljenci in se z njimi pogovar- 0dprte. Samo množica tuli- zapravili še vsak svoje zadnje
jati, smo začutili prve, rahle kh- ^ ^ ^ 0p0Z.0r,7a> da smo franke za razne spominčke ati za 
ce domotožja. Vidite, jasa srca £ deželi teh cvetlic. Po ogledu sladoled. Po poslovilnem kosilu 
nam kljub množici doživetij,^ pe- Jdoostica in Volkenburga smo se smo se na dolgo in na široko pe
stremu življenju in pozornosti go- a^rnj.^ proti uegU ter si sproti slavljali od prijateljev. Bilo nam 
stkeljev niso zatajila! ogledali še dve veliki umetni je- je vsem težko, saj smo preživeti

vodo, ki je skupaj mnogo lepih, prijetnih dni.
gledali

Tudi naslednji dan smo si ogle- zen, rezervoarja
dovali Lieg, popoldne pa odšli v tamkaj včasih primanjkuje. Poka- Poten.
velikansko železarno blizu mesta, zali so nam tudi veliko pokopa- daljavi so se izgubljali kraji, ki

Potem je vlak potegnil in v

V_

O razširitvi meril in osnov za de
litev ter pri tem upoštevati po
leg opravljenega obsega dela še 
njegovo kvaliteto in gospo
darnost;

6 uvedbi nove, dodatne oblike 
stimulacije za nove, dosežene 
poslovne rezultate;

B resničnemu povečevanju mase 
osebnih dohodkov ekonomskih 
enot samo na osnovi in v od
visnosti od vloženega dela, po
večanja produktivnosti dela in 
večje ekonomičnosti poslovanja; 

B uvedbi interne delitve osebnih 
dohodkov na osnovi izdelavnih 
tarif za posamezne izdelke;

B nagrajevanju režijskih sodelav
cev izključno v odvisnosti od 
proizvodnih uspehov;

B poenostavitvi obračuna osebnih 
dohodkov in prikazovanju ta
kega obračuna na plačilnih 
listih z enostavnimi prijemi. 

Kakor vidite, zastavljene naloge 
niso majhne. Seveda pa niso tudi 
neuresničljive. Na redni letni 
konferenci bo prilika, da se o 
vsem povedanem podrobno pogo- 

j vorimo. ŠTEFAN HORVAT



Tudi v okto
brskem tekmo
vanju četrti

V petek, 11. oktobra se je nada
ljevalo na kegljišču KK Triglav v 
Kranju krožkovno prvenstvo za 
pokal Kranja. Na sporedu je bilo 
že deseto kolo. Zmagal je krožek 
Elektro Kranj s 425 podrtimi keg
lji, naše moštvo pa je s 364 podr-

Kcgljanie

ri love,k skoraj ne bi verjel. Pa 
vendar drži. V našem podjet
ju imamo tudi take »junake«, 

ki si kaj radi sežejo v lase, pa tu
di po krepelčih in podobnih prete- 
paških rekvizitih primejo, če prili
ka nanese.

On dan sem zvedel za tale pri
merček. Bilo je v pnevmatikami II. 
Tonko in Lonko sta imela med de
lom toliko časa, da sta se pričela 
zafrkavati, kakor pravimo po do
mače. Ko jima je besedna vojna 
postala nezanimiva, sta pričela ob- 
metovalne vaje s tekstilnimi odrez
ki. O, da bi ju videli, kako sta bila 
spretna! No, ker tudi takšna obli
ka rekreacije na delovnem mestu 
ni zadostila, se je Tonko spomnil 
in zalučal v Lonka rokavico. Na 
nesrečo je ta priletela žrtvi narav
nost v obraz.

Jasno, da je bila vojna napoved 
tukaj. Le kdo more prenesti sramo
to, kakršna se zgodi, če nekdo dobi 
pod noge rokavico. In kaj šele, če 
mu ta prileti naravnost v obraz! V 
srednjem veku bi tako osramočeni 
vitez izzivavca najbrž z oklepom, 
mečem, sulico pa morda celo s ko
njem vred pregriznil kot tisto sim
patično polovičko klobasice, ki jih 
imamo v petkih za malico.

Da! Dogodki so se potem vrstili 
s filmsko naglico. Lonko je zamah
nil in padlo je po Tonku. Ta seve

da ni hotel ostati dolžnik, pa je 
udarec vrnil. Fanta sta se krepko 
spoprijela in to kar med delovnim 
časom. Sodelavci so skočili vkup in 
šele šefi ter nekaj najbolj pogum
nih so uspeli vročekrvneža umiriti.

Kakšen je bil konec, si lahko mi
slite. Tonko in Lonko sta morala 
na disciplinski zagovor. Eden bo 
nosil tri mesece nekaj manjši oseb
ni dohodek domov, drugi pa je do
bil strogi javni ukor. To je bila 
»nagrada«, ker sta oba »junaka« 
tako vneto iskala neizkoriščene re
zerve in se pripravljala na skraj
šani delovni čas. No, sicer pa sta 
nekaj »skrajšanega« dobila. Eden 
osebni dohodek, drugi pa obljublje
no bližnjico za slovo od podjetja.

Tak je primer s Tankom in 
Lonkom. Če bom utegnil, bom ob 
kaki drugi priliki povedal nekaj 
podobnih »zgodbic« o Frakeljčku, 
Kumarici, Šnopsku pa še o kom 
izmed tistih, ki radi prihajajo v 
podjetje »pod gasom« ali, ki si take 
vrste kurjavo nosijo s seboj. Zaupal 
vam bom morebiti tudi, kako in 
kje tihotapijo »osvežilne« pijače ter 
v katerih enotah so za te vrste po
dvigov posebej usposobljeni.

Za danes naj bo dovolj. Že po
vedano je morda preveč. Toda sem 
zavarovan za primer smrti in ne
zgode! Vas pozdravlja

Pepe Lez'nga

Sta odbojka in 
namizni tenis 
mar zamrla?

Da bi zvedel, če sta odbojka in 
namizni tenis res zamrla, sem se 
obrnil na tovariše, ki so nekdaj 
igrali odbojko, in na Cirila 
Dominka, kii je referent za šport 
v mladinski organizaciji, sicer pa 
pobudnik tekmovanja med eko
nomskimi enotami v namiznem 
tenisu.

Odbojka
Ugotovil sem, da je v podjetju 

precej igravcev in ljubiteljev od
bojke. Tudi zavoljo opreme je 
vprašanje rešeno. Le pravega or
ganizatorja ni, ki bi najvnetejše 
fante in dekleta zbral krog sebe, 
jim pomagal pri vadbi itd.

Spomnimo se kakih osem ali se
dem let nazaj. Naši odbojkarji so 
bili med najmočnejšimi na Go-

Ciril Dominko je referent za 
^ šport pri mladinskem komi

teju, sicer pa res vsestranski 
športnik

timi keglji zasedlo samo četrto 
mesto. Udeležba v tem kolu je bi
la slaba, saj je nastopilo samo se
dem krožkov.

Nastopajoči krožki so se takole 
zvrstili: 1. Elektro Kranj 425 po
drtih kegljev, 2. Iskra B 391, 3.
Iskra A 369, 4. SAVA 364, 5. Tek- 
stilindus 360, 6. Kovinar 265, 7.
Elektrarna Sava 234!

Naši igravc; so dosegli nasled
nje rezultate — prvo število po
meni podrte keglje, drugo pa zgre
šene mete: Potušek 50 — 0, Am
brožič 53 — 1, Rakovec 40 — 2,
Peternelj 43 — 5, Petelinšek 39 —
5, Voršič 43 — 4, Reš 40 — 7, Koš- vil • Soivf"VIrl 
njek 28 — 8, Jakupak 20 — 8 in • OGNIVICJ
Toplak 17 — 8! Res je, da v na
šem moštvu vedno eden ali dva 
kegljavca zatajita. Tokrat smo 
imeli priliko doseči precej boljši 
rezultat, pa so nam trije zatajili 
in obsedeli smo na tradicional
nem 4. mestu.

Po zmagi nad Šentvidom vodimo v conski ligi

e
Nihče ni verjel, da lahko dosežemo v tekmovanju, kakršno je ljubljanska conska liga, vidnejši 
uspeh. Kaže pa, da smo se motili. V petih tekmah smo štirikrat zmagali, enkrat pa bili poraženi. 
Ce upoštevamo še poraz proti Dobrem polju — tekmo smo sicer dobili zaradi nepravilno registri
ranega igravca tega moštva, potem je seveda bilanca nekoliko skromnejša

renjskem. Nekateri so igrali za 
»Mladost«, ki je nastopala takrat 
v enotni slovenski ligi. Ker je 
zmanjkalo denarja, je moštvo raz
padlo in nekdaj dobri odbojkarji 
so obesili mrežo, žoge in ostalo 
opremo na klin.

Kaj mislite, se bo našlo morda 
vsaj sedaj nekaj ljudi, ki bi od
bojko v našem podjetju oživili in 
ki bi organizirali redno vadbo za 
vse tiste, ki jih ta šport veseli?

Namizni tenis

Rokomet V namiznem tenisu je tekmova-

Prvenstvena lestvica 
kolu je naslednja:

24:21 (11:12)
SAVA 5

V nedeljo, 20. oktobra je bila Šentvid 5
na novem stadionu v Kranju pr- Duplje 5

šiška 5Predzadnje kolo tega tekmova- venstvena rokometna tekma ljub- £)obr0
n ja bo sredi novembra. Upam, da 
bodo tekmovavci treninge, ki so 
še pred tem nastopom, vzeli res
no! Avgust Potušek

p. 4
Ijanske conske lige med domačo Črnomelj 4 
»Savo« in TVD »Partizanom« iz Svoboda 4 
Šentvida. Po boljši igri, zlasti v Medvode 4 
zadnjem delu, so

1 105:77
2 106:80 
2 63:56 
2 83:81 
2 50:45
2 72:88
3 59:78 
3 48:71

hodnjo pa v zadnjem kolu jesen
skega dela tekmovanjasprejmemo [0 na pomlad za svoje ekonomske 
v ,g.ostj šjsko iz Ljubljane. enote kar lepo število članov ko-

,?r<ia,se ^°' za^aJ smo tekmo lektiva. Zaradi poletne vročine in
petem proti Dobremu polju dobili, četu- zaradi dopustov pa je tekmovanje

o S? j1815 domačini pred^ štirinaj- obtičalo komaj na polovici.
8 stimi dnevi povsem zasluženo pre- Vzrok? Istočasno sta potekali dve
_ , m8ga 1 ^ tekmovalne ko- tekmovanji — v namiznem tenisu
o ( 1) misije ljubljanske conske lige ;n v malem nogometu. Ker naj-
5 smo prejeli naslednjo obrazloži- vnetejši niso hoteli izpustiti prili-

tev: »Tekma Dobro polje : Sava ke ne v en; jn ne v drugi panogi,
se je končala z rezultatom 33:20, v se je nekajkrat primerilo, da so
korist Save pa je registrirana s tekmovanje morali preložiti.

2 3:0 zaradi tega, ker je igravec Do-
Morda bi kazalo določiti tako, 

da bi smel vsak nastopati le v

njih sestavah:
SAVA: Zorman 2, Rus 10, Kla

vora 6, Sladoje 2, Aksentijevič 1, 
Pen, Pirih 1, Zakrajšek in Feher;

ŠENTVID: Škrbine, Vrtačnik 3, 
Kremžar 2, Bauča S. 1, Bauča A. 
8, Orehek, Klopčič, Vrenc 6, Limpl 
in Zupančič.

Gostje so se predstavili kot fizič
no močnješe moštvo. Na prvi gol 
smo morali čakati štiri minute. 
Sava je po golu Klavore prevzela 
pobudo in diktirala močan tempo. 
Z nekaj dobro odmerjenimi Ru
sovimi streli od daleč smo vodili. 
Ko pa je tehnično vodstvo naredi
lo nekaj neuspelih menjav in ko 
so igravej popustili, so prevzeli 
pobudo gostje. To so obdržali tu
di v drugem delu igre, dokler de
set minut pred koncem domačini 
niso uredili svojih vrst ter najprej 
izenačili, nato pa povedli ter 
vodstvo obdržali do konca tekme.

Po petih tekmah je vrstni red 
▲ Tudi med učenci poklicne gu- strelcev našega moštva: Rus 29, 
^ marske šole je precej zani- Klavora 20, Pirih 15, Sladoje in 

manja za razne športe — Er- Pen po 7, Dolšak, Aksentijevič, 
nest Mikoletič se je lani Zorman in Todorovič pa 5 ter Za- 
vključil med igravce roko- krajšek 1.
meta Mihael Čuhalev

Izžrebani so bili naslednji reševavci
V petem kolu nagradnega tekmovanja ALI POZNAŠ SVOJ 

OBRAT, ki smo ga objavili v 13. številki, so bili izžrebani naslednji 
reševavci: Jožica Cuderman, Suzana Cvetkovič, Mihael Čuhalev, Štef
ka Dobnikar, Jože Kopač, Alojz Korenjak, Marjan Novak, Tone 
Paušer, Anton Štern in Anton Zorman. Vsi reševavci prejmejo na
grado po 500 dinarjev pri izplačilu osebnega dohodka za oktober, 
Tone Poušer, ki služi kadrovski rok, pa po pošti.

zasluženo zrna Upoštevani nista tekmi Dobro brega polja Strehovec po 10. členu
„ m -. . ,,,, ... ... „ , polje : Medvode in Črnomelj : Svo- registracijskega pravilnika RZJ -- -----  .......... .......~ - ■
gan aomacim s zt.zt (11:12). lek- boda, ker še nismo prejeli rezul- nepravilno registriran in nima p ra- en' panogi. Ali pa kako drugače, 
mo je dobro vodil ljubljanski sod- tatov! vice nastopati za Dobro polje. Ob vsem tem moramo namreč
nik Štavdohar, ki je onemogočil Ce bl Protl Medvodam nastopih Tekma je bila razveljavljena po vedeti, da je glavni cilj športnega 
sleherno grobost in ugovarjanje v standardni postavi, bi bili sedaj 14. členu propozicij moške ljub- življenja v tovarni le rekrea-
igravCeV brez izgubljene točke. Tako pa se Ijanske conske lige . ..« cija in razvedrilo naših

M . .... , , bomo morah še temeljito potru- Res sreča nam tokrat ni obr- sodelavcev po napornem delu.
Moštvi sta nastopih v nasled- diti. Minulo nedeljo smo nastopih mla hrbta. Kaže, da nas je celo

v Dupljah in zmagali s 15:13, pri- poiskala! Mihael čuhalev

AN poznaš 
svoi kolektiv

A — v lokalnem listu »Glas« ščine
B — v tedenskem humoristič- B — kadilnica v delavskem 

nem listu »Pavliha« domu Kranj
C — v našem časopisu »Sava« C — jedilnica obrata I

Danes objavljamo predzadnje 4. VPRAŠANJE: Ali prepoznaš, 6. VPRAŠANJE: Katero športno
kolo nagradnega tekmovanja 
ALI POZNAŠ SVOJ KOLEKTIV! 
Torej imate še tokrat in potem 
poslednjič priliko preskušati se 
v poznavanju svojega kolektiva. 
ROK ZA ODDAJO REŠITEV 
DANAŠNJEGA KOLA JE SOBO
TA, 9. NOVEMBRA. Naj vas 
spomnimo, da lahko rešujejo na-.

kateri oddelek ali obrat je na 
sliki?
A — jedilnica delavske resta

vracije v obratu I 
B — čakalnica za obratno am

bulanto

panogo v našem podjetju pri
kazuje fotografija?
A — lokostrelstvo 
B — streljanje z zračno pu

ško
C — badminton

gradna vprašanja tudi vaši ožji 5. VPRAŠANJE: V kateri dvora-

C — jedilnica naše delavske 7. Kako je ime temu našemu 
restavracije v obratu II vzornemu gasivcu? 
na Gašteju A — Franc Leskovec

svojci. Rešitve je treba poslati v 
uredništvo »Save« ali pa oddati 
pri dežurnih vratarjih našega 
podjetja. MED REŠEVAVCE BO
MO Z ŽREBOM RAZDELILI DE
SET DENARNIH NAGRAD PO 
500 DINARJEV!
L VPRAŠANJE: Kaj prikazuje 

fotografija?
A — aparat za preizkušanje 

plastičnosti
B — prešo za gumene zama

ške
C — precizno tehtnico

2. VPRAŠANJE: Kateri parkirni 
prostor je to?
A — pred obratom III na Vrh

niki
B — pred obratom I v Kranju 
C — pred obratom II na Ga

šteju
3. VPRAŠANJE: Kje je bila ob- | 

javljena prikazana karikatura 
na račun službenih izhodov?

ni je bilo prikazano zasedanje 
skupščine kolektiva?
A — dvorana občinske skup-

B — Ivan Golob 
C — Ivan Petrič 

IME IN PRIIMEK:


